
Vragen PvdA rondvraag 
 
Goede morgen griffie medewerker. 
  
Voor de commissie ruimte van komende maandag wil ik een aantal vragen stellen: 
Voor Wethouder Beemsterboer twee vragen. 
Het antwoord naar aanleiding van het toestaan van de uitbreiding van B-Four Agro en de gevolgen 
wat dit kan hebben voor de rest van de land en tuinbouwbedrijven was wel erg kort. 
1.Hoe staat de wethouder tegen over een eventueel verzoek van een veehouderij om het bouwblok 
groter te maken dan twee ha. Over de bollen en Bio-Valley bedrijven en vergroting daar van wordt 
totaal  niet gesproken. 
Heeft de wethouder nog contact gehad met een vertegenwoordiger van Greenport Noord hoe ze 
daar denken over grootschalige uitbreiding van high-tech tuinbouw in het buitengebied. 
2.Hoe is de natuur advies commissie samen gesteld en wie nemen daar deel aan. 
Hoe vaak is de commissie bij elkaar gekomen en kan ik een verslag ontvangen van deze 
bijeenkomsten. 
Ook twee vragen voor Wethouder van der Veek.1. graag uitleg, waarom de wethouder niet wist  dat 
er €30.000 van de €100000 door de RUD nodig was voor beoordeling van de subsidie aanvragen voor 
zonnepanelen en waarom deze beoordelingskosten zo hoog zijn. 2. Een gemiste kans dreigt er voor 
het glasvezelnetwerk nu de deelname score maar twaalf procent is. Wat is hier de belangrijkste 
oorzaak van? Welke kansen ziet de wethouder nog om dit tij te keren. 
De provincie Noord-Holland subsidieert dit, op welke manier maakt de gemeente Schagen hier 
gebruik van. Vooral de bedrijven in het buitengebied zitten te springen om het glasvezelnetwerk. 
mijn dank voor het doorsturen van de vragen. 
  
Met vriendelijke groeten Jan Schrijver PvdA raadslid gemeente Schagen. 
  
 


